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Årsberättelse för Bergåsa - Västra Marks Villaägarförening 2013

Ordförande Mattias Svensson 070 - 970 19 90
Sekreterare Oscar Häggström 070 - 377 58 06
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Styrelsen 2013
Mattias Svensson (2013-) ............................................................ Ordförande

Alexander Vujovic (2013-) ..................................................Vice Ordförande

Oscar Häggström (2012-) ............................................................ Sekreterare

Patrik Ivarsson (2013-) .......................................................................... Kassör

Eva Bergelin (2013-) ............................................................Grannsamverkan

Martin Lönndahl (2013-) ...................................................Ordning och Reda

Hans Södergren (2011-) ...................................................... Materialansvarig

Övriga

Anna Sahlén & Marie Svanhall  ............................................Valberedningen

Lars Bergqvist & Magnus Ljungkranz .............................................Revisorer

Conny Olausson & Christer Rosenqvist .................... Revisorssuppleanter
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Året som gått 2013
Medlemsantalet var vid årets slut ͖͖͔ st (͖͙͗ st år ͖͔͕͖). Årsavgiften har varit 
͔͛ kr/medlem.

Föreningens främsta uppgift under ͖͔͕͗ har, vid sidan om att låna ut redskap, 
varit att försöka öka intresset för föreningen genom aktiviteter, utskick och 
uppdaterad hemsida.

Föreningens årsmöte hölls den ͕ maj vid Studentviken i samband med städda-
gen. Ett ͙͔-tal medlemmar deltog. På mötet bestämdes bl a om en avgiftshöj-
ning för ͖͔͕͘ till ͕͔͔ kr. Efter detta konstituerande möte och genomgång av 
övriga ärenden bjöd föreningen på korv.

Föreningens vårbål genomfördes traditionsenligt och ϐirandet skedde med 
talare och tipsrunda. Bålet kunde inte tändas pga stark vind. . Lite kallt väder. 
Stort tack till de skolungdomar som ordnade ϐikat samt våra fenomenala 
tipspromenadskonstruktörer. Under natten var det någon som försökte tända 
på men vår eminenta räddningstjänstavvärjde detta terrordåd. Under städda-
gen ͕ maj togs dock modet av dåvarande ordförande att tända på. Detta sked-
de utan incidenter

Årets talare vid valborgsϐirandet i Studentviken var ͖͔͕͗ Henrik Lindén
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Stranden rensades från tång och sanden jämnades och omfördelades över 
ytan i samband med städdagen den ͕ maj. 

Föreningens materiel har utnyttjats ϐlitigt. Kompletteringar och reservdelar 
har inhandlats till beϐintliga tält. Materielförvaltare Hans Södergren har under 
året fortsatt med uthyrningen och dess organisation. Under året har bland 
annat material inklusive tält varit utlånade ͕͘ gånger!

Traϐiksituationen/Hastighetsproblemen har under året undersökts. Flera 
hastighetsövervakningar har utförts av vårt polisväsende efter önskemål av 
föreningen och positiv effekt har uppnåtts.

Grannsamverkan håller på att växa fram och organisationen håller på att 
upprättas av polisen. Villaföreningen, genom Eva Bergelin, har bevakat ut-
vecklingen och resultatet har redovisas löpande på hemsidan och i förening-
ens protokoll.

Lillan och Idunaparken röjdes och städades av ett ͖͔-tal medlemmar under en 
av föreningen anordnad aktivitet. Alla som deltog tyckte detta var ett trevligt 
sätt att träffas och knyta kontakter samtidigt som man gjorde en insats för att 
göra området trevligare. Föreningen bjöd på korvgrillning och dricka. Tanken 
är att detta ska bli en återkommande punkt på föreningens agenda.

Medlemmarna deltager vid den årliga strandstädningen den ͕ maj
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Bredband via Affärsverkens ϐibernät har äntligen kommit till Bergåsa. Fören-
ingen har under året hållit kontakt med Affärsverken för att få tidig informa-
tion att delge medlemmarna. Fortsätt och anmäl intresse till affärsverken så 
kommer möjligheten till ϐiber så fort tillräckligt många per gata anmält sitt 
intresse!

Elavtalet är inne på sitt ϐjärde år. Antalet abbonenter ͖͔͕͗ uppgick till ͙͖͕ st.
Under ͖͔͕͗ pendlade de fasta priserna från ca ͔͘-͖͘ öre (inklusive elområdes-
justering till elområde ͘.) I grafen jämförs en treåring som tecknades i nov och 
dec ͖͔͕͔, samt en treåring som tecknades i nov och dec ͖͔͕͗. 

Nya intresserade kan vända sig till Affärsverken. Elpriset ͖͔͕͘ bedöms vara ͙ 
öre lägre än ͖͔͕͗.

Hemsidan har nu med sitt nya innehåll varit igång under ͖͔͕͗ med Hans 
Södergren som webmaster. En ökad användning har noterats. Hemsidan 
kommer att hållas uppdaterad och all information som är viktig för medlem-
marna ϐinns att hitta där.

Städdag med korvgrillning i Lillan
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… alla boende på Bergåsa, Västra Mark, 
Arnö och Elleskär  

till vår villaförening!

Mia

Maria

 

BERGÅSA-VÄSTRA MARK

VILLAÄGARFÖRENING

Välkomna...

STYRELSEN

 

Patrik

Mattias

Anslagstavlan som är utplacerad i korsningen Sagavägen och Kronobergsga-
tan har under året använts för att sprida information i samband med de 
utskick som utförts.

Styrelsen har haft sju protokollförda sammanträden där angelägna frågor för 
vår stadsdel har behandlats. Många av de önskemål, som kommit från med-
lemmar eller aktualiserats under styrelsesammanträdena, har vidarebeford-
rats till berörda myndigheter. 

Valberedningen har liksom ͖͔͕͖ haft svårigheter att ϐinna nya intresserade till 
styrelsearbete. De obligatoriska posterna är besatta men minst en suppleant 
har saknats. Vi måste dock alla tänka på att föreningen drivs ideellt av fören-
ingens medlemmar.

Föreningens ekonomiska ställning framgår i revisionsberättelse. 
(Vid årsslutet fanns ett plusresultat i föreningen om ͙͙͔͛ kr.)

Föreningens första utskick i april ͖͔͕͗

Karlskrona 2014-05-01

Mattias Svensson    Oscar Häggström
Ordförande     Sekreterare

Utskick har tagits fram och två gånger under ͖͔͕͗ har dessa delats ut till 
samtliga på Bergåsa och Arnö m.m. Det senaste utskicket, som gjordes under 
senhösten, gav en markant ökning av betalande medlemmar.


